
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/2-01/1 

URBROJ: 2182-10-01-24-2 

Knin,  25. siječnja 2024.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 31. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 25. siječnja 2024. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s 

početkom  u 17:00 sati.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Nikola Bajić  

2. Marjan Blažević 

3. Tomislav Čolak 

4. Ante Dujić 

5. Veselin Đujić 

6. Nino Grabić  

7. Davor Ilić 

8. Mario Krišto 

9. Slavko Krvavica 

10. Ana Marić 

11. Spomenka Martić 

12. Dragan Miličević 

13. Vedrana Požar 

14. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

Na sjednici, iz opravdanog razloga, nije bio nazočan vijećnik Goran Mrnjavac  

 

 

Vijećnik Tomislav Čolak je pitao zbog čega se već duže vrijeme na sjednicama Gradskog 

vijeća ne glasuje elektronički, preko tableta, a Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u 

tekstu: gradonačelnik) je kao razlog naveo kvar nekoliko tableta te je dodao da su nabavljeni novi 

tableti i da će se ubuduće glasovati preko tableta.   
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Usvajanje zapisnika 

 

Na zapisnik s 29. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te je isti jednoglasno 

usvojen.  

Na zapisnik s 30. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te je isti jednoglasno 

usvojen.  

 

 

Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

D N E V N I      R E D 

 

1. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje mrtvozornika za 

područje Grada Knina 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                                      društvene djelatnosti)   

2. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o socijalnoj skrbi Grada Knina 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                          društvene djelatnosti)   

3. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka biranja članova Savjeta mladih Grada 

Knina i objavi Javnog poziva za isticanje kandidatura 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti)   

4. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

 (Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

5. Prijedlog Odluke o davanju ovlaštenja za donošenje odluke na Skupštini trgovačkog 

društva Komunalno poduzeće d.o.o. za vodoopskrbu, odvodnju i pročišćavanje 

otpadnih voda 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                    imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

6. Vijećnička pitanja 

______________________________________ 

 

 

 

Točka 1. 

Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje  

mrtvozornika za područje Grada Knina 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                                        

društvene djelatnosti je navela pravni temelj i pojasnila razlog donošenja prijedloga te je pozvala 

vijećnike da usvoje Zaključak kojim se predlaže da se za mrtvozornika, za područje Grada Knina, 

imenuje Kristinu Marin Đurđević, dr. med., iz Biskupije, specijalizanticu patologije i citologije. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

izbor i imenovanja nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Zaključak o utvrđivanju prijedloga za imenovanje mrtvozornika 

za područje Grada Knina donesena jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           
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Točka 2. 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o socijalnoj skrbi Grada Knina 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                                        

društvene djelatnosti je rekla da su Odlukom o socijalnoj skrbi Grada Knina utvrđena prava iz 

socijalne skrbi koja osigurava Grad Knin kao i uvjeti i postupak za ostvarenje istih. U nastavku je 

pojasnila predložene izmjene Odluke koje su se odnosile na izmjene odredbi članka 15. te članaka 

19. i 20., koje se predlažu kako bi se ubuduće izbjegla potreba za čestim izmjenama Odluke. 

Vijećnik Mario Krišto je rekao da je potrebno iznaći sredstva za povećanje jednokratne 

novčane pomoći za novorođenu djecu, a gradonačelnik je rekao da će na jednoj od sljedećih 

sjednica biti predložen prijedlog kojim će se u skladu s mogućnostima Grada predložiti povećanje 

iznosa jednokratne novčane pomoći za novorođenu djecu.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izmjenama Odluke o socijalnoj skrbi Grada Knina 

donesena jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o pokretanju postupka biranja članova Savjeta mladih  

Grada Knina i objavi Javnog poziva za isticanje kandidatura 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                                        

društvene djelatnosti je rekla da se predloženom Odlukom pokreće postupak biranja članova 

Savjeta mladih Grada Knina i utvrđuje potreba objave Javnog poziva za isticanje kandidatura za 

članove Savjeta mladih, da će se isti objaviti na mrežnim stranicama Grada Knina i u sredstvima 

javnog priopćavanja te da je rok za isticanje kandidatura 20 dana od dana objave Javnog poziva na 

mrežnim stranicama Grada Knina. Dodala je da za provedbu navedenih izbora nije potrebno 

osigurati financijska sredstva, a da su sredstva za rad Savjeta mladih planirana u Proračunu Grada 

Knina za 2024. godinu, u iznosu od 1.330,00 eura.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o pokretanju postupka biranja članova Savjeta mladih 

Grada Knina i objavi Javnog poziva za isticanje kandidatura donesena jednoglasno, i sastavni je 

dio Zapisnika.           

 

 

Točka 4. 

Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun je rekla da se povećanje prihoda i 

rashoda u iznosu od 858.000 eura odnosi na uređenje novog dječjeg vrtića u ulici 4. gardijske 

brigade 11A, od kojih će 458.000 eura sufinancirati Ministarstvo znanosti i obrazovanja, a da će 

preostala sredstva osigurati Grad Knin. Pojasnila je da u vrijeme pripreme Proračuna za 2024. 

godinu nije bilo informacije hoće li navedeni projekt biti odobren i da je po odobrenju istog 

potrebno izvršiti predmetne izmjene i dopune kako bi se što prije moglo započeti s postupkom 

javne nabave.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nema primjedbi na prijedlog. 
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Vijećnik Tomislav Čolak je tijekom rasprave rekao da je rekonstrukcija postojeće zgrade 

lošije rješenje od izgradnje nove zgrade vrtića, da su neracionalna i skupa za održavanje postojeća 

četiri, a uskoro i peti dislocirani područni vrtić i da to neće pospješiti kvalitetniji predškolski odgoj 

te da je od 2017. godine do danas neznatno porastao broj djece u vrtiću, ali da su znatno porasli 

troškovi vrtića i broj zaposlenih.  

Gradonačelnik je pojasnio da se za projekt, ukoliko postoji mogućnost rekonstrukcije 

postojećeg objekta, sredstva EU mogu dobiti samo za rekonstrukciju, a ne za gradnju novog 

objekta. Rekao je da su za ovaj projekt vrtića dio sredstava osigurana od strane Ministarstva 

znanosti i obrazovanja, a dio iz decentraliziranih sredstava državnog proračuna i da ništa neće 

koštati Grad Knin te je dodao da je dislociranost područnih vrtića uobičajena pojava u većini 

gradova.  

Prijedlog je prihvaćen te su I. izmjene i dopune Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

donesene jednoglasno, i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o davanju ovlaštenja za donošenje odluke na Skupštini trgovačkog 

društva Komunalno poduzeće d.o.o. za vodoopskrbu, odvodnju i pročišćavanje 

otpadnih voda 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je naveo pravni temelj za donošenje predložene Odluke 

te je pojasnio da se istom predlaže davanje ovlasti gradonačelniku za donošenje odluke o 

pripajanju Komunalnog poduzeća d.o.o., trgovačkom društvu Vodovod i odvodnja d.o.o. Šibenik, 

iz razloga ustrojavanja jedinstvenog isporučitelja vodnih usluga za uslužno područje 32, koje 

obuhvaća gradove i općine u Šibensko-kninskoj županiji. 

Gradonačelnik je apelirao na vijećnike da glasaju protiv ove Odluke jer se u protivnom 

ukupna imovina Komunalnog poduzeća, koja prema zadnjem financijskom izviješću iz 2022. 

godine iznosi oko 52 milijuna kuna (bez pročistača čija je vrijednost 8 milijuna kuna), prepušta 

Vodovodu i odvodnji Šibenik, a da prema Zakonu o vodnim uslugama, ulazeći u zajedničko 

poduzeće, ukupna vrijednost koju službeno unosimo iznosi oko 5 milijuna kuna i da će toliko 

glasiti i naš udio u tom poduzeću. Dodao je da je navedeni zakon u koliziji s drugim zakonima i 

Ustavom RH i da će u slučaju da padne cijela priča, kod eventualnog razdvajanja, Komunalno 

poduzeće preuzeti i dio prenesenih gubitka Vodovoda i odvodnje Šibenik, koji trenutno iznose oko 

59 milijuna kuna, a da gubitak Komunalnog poduzeća trenutno iznosi oko 2 milijuna kuna. Rekao 

je da se ne donošenjem predložene Odluke dobiva na vremenu i da se nada da će oni koji su 

nadležni u međuvremenu donijeti adekvatne odluke u svezi navedenog zakona.   

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da ova tema zahtjeva veću raspravu i da vijećnici dobivaju 

šture informacije te je pitao koje su posljedice ne donošenja ove Odluke u odnosu na Komunalno 

poduzeće i zaposlenike istog. 

Gradonačelnik je rekao da je Zakon o vodnim uslugama donesen 2019. godine i da su se 

vijećnici mogli upoznati s odredbama istog te je pojasnio neke od odredbi, između ostalih one koje 

su propisivale da u slučaju pripajanja Komunalnog poduzeća u obzir uzima broj zaposlenih i 

kapital poduzeća na dan 31. prosinca  2018. godine i da to znači da će zaposlenici zaposleni nakon 

navedenog datuma morati biti otpušteni. Rekao je da nadležno ministarstvo može donijeti odluku 

da se Komunalno poduzeće pripoji Vodovodu i odvodnji Šibenik, pri čemu odlučuje i o imovini 

Grada te da slijedom toga više ne postoji način da se natjera Šibenik da bilo što gradi ili da razvija 

mrežu na području Knina jer ćemo imati neznatan udio od 1% i jedan glas u zajedničkom 

poduzeću. Dodao je da nema pozitivne strane niti interesa Knina u spajanju poduzeća i da se 
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spajanju protive i okolne općine te da je prijedlog Knina i okolnih općina da se spoje u zasebno 

uslužno područje koje će funkcionirati prema dogovoru.  

Vijećnik Nino Grabić je rekao da ako se protivi spajanju sa Šibenikom da se ne treba 

spajati niti s okolnim općinama iz razloga što bi u tom slučaju građani Knina plaćali skuplju vodu i 

struju kako bi se u tim općinama gradila vodovodna mreža. 

Gradonačelnik je rekao da bi se u slučaju spajanja s okolnim općinama radilo o interesnom 

spajanju, kao što je bio slučaj spajanja s Biskupijom radi izgradnje vodovoda na Vrbniku, na koji 

će se spojiti kninsko naselje Ljubač. Dalje je naveo da se spajanjem s Kijevom i Civljanima može 

riješiti naselje Polača, a spajanjem s Kistanjama, naselje Oćestovo.  

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da u Kninu još nije završen IPA projekt, da je samo 50 % 

priključaka spojeno na novoizgrađenu vodovodnu mrežu, da se u vodovodnoj mreži gubi najmanje 

72 % crpljene vode na Šimića vrelu, da je u dva navrata poskupjela voda, da pročistač otpadnih 

voda nije u funkciji, da se u lagune i dalje ispušta otpadna voda i da je 2022. godine Komunalno 

poduzeće bilo u gubitku 122.000 eura. Dalje je rekao da je protiv spajanja jer ako sve naprijed 

navedeno nije uspio riješiti Knin, što onda očekivati od Šibenika. Dodao je da ako ministarstvo 

donese odluku o spajanju, da će ono biti i odgovorno za sve ostalo.  

Gradonačelnik je rekao da IPA projekt provode Hrvatske vode, a ne Grad Knin i da se više 

puta razgovarao o tom problemu te je dodao da bi u slučaju da Knin traži da se raskine ugovor s 

izvođačem, tvrtkom Filips iz Vodica, trebalo ići na izradu novog projekta, tražiti novu dozvolu te 

nakon toga raspisati javnu nabavu i da postoji mogućnost da se opet na natječaj javi ista tvrtka.  Za 

pročistač je rekao da su ga gradile Hrvatske vode, a ne Grad Knin. Dalje je rekao da u slučaju da 

ministarstvo donese odluku da se privremeno upravljanje Komunalnim poduzećem prepusti  

poduzeću u Šibeniku, da se Knin može žaliti pred Trgovačkim sudom i da postupak može trajati 

godinama.  

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je rekla da će Klub vijećnika HDZ-a biti suzdržan 

prilikom glasovanja i dodala da je predložen jedan tekst odluke, a da gradonačelnik sada iznosi 

određene informacije i poziva vijećnike da glasuju protiv odluke te da smatraju da je prije sjednice 

trebalo vijećnike pozvati na konzultacije i detaljnije ih upoznati o svemu.   

Prijedlog Odluke o davanju ovlaštenja za donošenje odluke na Skupštini trgovačkog 

društva Komunalno poduzeće d.o.o. za vodoopskrbu, odvodnju i pročišćavanje otpadnih voda nije 

usvojen većinom glasova, 10 „protiv“ i 4 „suzdržana“ (Klub vijećnika HDZ-a), što je utvrđeno 

Zaključkom o ne usvajanju prijedloga Odluke o davanju ovlaštenja za donošenje odluke na 

Skupštini trgovačkog društva Komunalno poduzeće d.o.o. za vodoopskrbu, odvodnju i 

pročišćavanje otpadnih voda, koji je sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 6. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Mario Krišto je predložio da se obnovi horizontalna signalizacija na kolnicima, 

posebno u Tuđmanovoj ulici i na parkiralištu iza Konzuma te za parkirna mjesta za invalide. 

Pitao je za mogućnost rješavanja problema parkirališta u ulici Dinka Šimunovića. 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da je Tuđmanova ulica u nadležnosti Hrvatskih cesta, koje 

najmanje dva  puta godišnje obilježavaju horizontalnu signalizaciju, ali da će im se skrenuti 

pažnja u svezi navedenog. Za parkiralište iza Konzuma je rekao da će se pokušati organizirati 

obilježavanje parkirnih mjesta i da će se vidjeti kakav će to efekt polučiti kod građana u 

preostalim dijelovima grada u kojima također nisu označena parkirališna mjesta. Dalje je rekao 

da do sada nisu imali primjedbi na obilježavanje parkirnih invalidskih mjesta i da će se s 

Udrugom sv. Bartolomej provjeriti postoji li potreba za obnavljanje signalizacije. Na pitanje za 

parkiralište u Šimunovićevoj je rekao da će se kontaktirati predstavnike okolnih zgrada i 

prezentirati im mogućnost rješavanja problema i dobivanja većeg broja parkirnih mjesta.     
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• Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da je u prosincu 2021. godine, između JLRA Matica i tvrtke 

Velebit ambalaže, sklopljen ugovor o zakupu poslovnog prostora u poduzetničkom centru uz 

uvjet obavljanja proizvodne djelatnosti i zapošljavanja minimalno 50 osoba u roku 12 mjeseci 

od sklapanja ugovora te je pitao koliko se temeljem tog ugovora do danas uprihodilo novčanih 

sredstava i koliko je tvrtka zaposlila osoba. Vijećnik je dalje rekao da je 22. studenog 2023. 

godine, za najam klizališta za Božićne blagdane, u iznosu od 26.380 eura plaćeno 

jednostavnom društvu s ograničenom odgovornošću, koje je u srpnju 2023. godine osnovano u 

Beogradu, a upisano u sudski registar u Šibeniku 9. studenog 2023. godine, sa sjedištem u 

Žagroviću te da je istom društvu isplaćena start up potpora u iznosu od 1.300 eura iako u to 

vrijeme nije imalo adresu u inkubatoru. Pitao je je li se pogodovalo tom društvu mimo 

zakonskih propisa.  

Gradonačelnik je rekao da tvrtki Velebit ambalaža ugovorne obveze počinju teći od dobivanja 

uporabne dozvole tj. od početka lipnja 2023. godine i da nema informaciju o iznosu do sada 

plaćene zakupnine te da će vijećnici istu dobiti prilikom podnošenja izvješća od strane JLRA 

Matice. Dodao je da je prema dobivenim informacijama tvrtka do sada zaposlila 9 osoba. Za 

klizalište je rekao da je na poziv Grada stiglo više ponuda i da je odabrana ona koja je 

ispunjavala formalne uvjete i koja je bila najjeftinija, a da o ostalom nema informacija.    

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da je na istoj adresi u Žagroviću sjedište još jednog društva 

od kojeg je Grad iznajmio šator za iznos od 20.800 eura i da ne vjeruje da je to slučajnost. 

Pitao je zašto je ugovor s tvrtkom Velebit ambalaža potpisan 2021. godine kada se nije 

provodio dvije godine.  

Gradonačelnik je rekao da je za najam klizališta i šatora odabran ponuditelj koji je ispunjavao 

formalne uvjete iz poziva i ponudio najpovoljniju cijenu i da je u konačnici i pružio ugovorenu 

uslugu te da Grad nije obvezan provjeravati adresu sjedišta ponuditelja. Dalje je rekao da su 

ugovori s korisnicima Poduzetničkog centra sklopljeni ranije kako bi se znalo tko će koristiti 

prostore i da bi se prema potrebama budućih korisnika mogao prilagoditi projekt.   

  

• Vijećnica Vedrana Požar je rekla da je 2020./2021. godine, Udruga za terapijsko i rekreacijsko 

jahanje podnijela zahtjev da se napravi put od državne ceste do štale te je pitala za mogućnost 

realizacije istog. 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da će provjeriti gdje se nalazi zahtjev te je dodao da postojeći 

put nije evidentiran kao javni put i da se stoga ne može asfaltirati, ali da postoji mogućnost 

sanacije puta.   

 

• Vijećnik Nino Grabić je komentirao loše očišćeni snijeg na cestama u gradu te da su prilazi 

Domu zdravlja, vrtićima i drugim ustanovama u gradu bile pod ledom par dana.  

Gradonačelnik je rekao da je nakon kiše počeo padati snijeg i da je naglo pala temperatura 

zraka i da je pri tome došlo do leđenja ulica. Da zbog kiše nije bilo svrhe ranije posipati sol, ali 

da se reagiralo i posipala sol čim je bilo prilike i da su ralice bile na terenu i očistile ulice.  

Vijećnik Nino Grabić se nije složio s izrečenim i tvrdio je da se 12 sati po prestanku padalina 

nije moglo prići Domu zdravlja, a da su nogostupi bili zaleđeni i 48 sati nakon padalina i da je 

Grad zakazao po tom pitanju, na što je gradonačelnik rekao da nije sve bilo idealno, ali da 

nema potrebe dramatizirati.     

 

 

Sjednica je završena u 18:42. 

 

            ZAPISNIK  SASTAVILA                               PREDSJEDNIK 

           Tatjana Plavčić, mag . oec.                                          Dragan Miličević, mag. catech. 

 

 

 


